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Geachte leden van de raad,

Donderdag 2 december staat op de politieke avond het onderwerp ‘Schone Lucht Akkoord’ (SLA) op
de agenda. Dit is door een aantal leden van uw raad geagendeerd. U vraagt in uw
Agenderingsverzoek aan het college om ‘de raad volledig te informeren over de mogelijkheden, voor-
en nadelen, van de aansluiting bij het Schone Lucht Akkoord voor Woerden en de daaruit
voortvloeiende kosten’. 
Het college wil graag vanuit zijn kant helderheid vooraf geven over de verwachtingen van onze
inbreng hierin en bericht u daarom het volgende. Het college kan op dit moment (nog) niet aan dit
verzoek voldoen en ik licht u dit graag, namens het college, kort toe.

Op 10 juni heeft een themabijeenkomst plaatsgevonden waarbij in algemene zin over het SLA
informatie is gegeven, door enkele externe deskundigen. Daaruit bleek onder meer dat aansluiting bij
het SLA uiteenlopende kansen, ‘opbrengsten’ én verplichtingen, inspanningen met zich meebrengt.
Het was op dat moment niet duidelijk wat het Woerden zou opleveren én zou kosten. Vanuit het
college is toen expliciet aangegeven dat wij in eerste aanleg sympathiek staan tegenover het initiatief
en dat er bereidheid is dit nader te onderzoeken voor de Woerdense situatie maar dat dit onderzoek
op zichzelf de nodige financiële middelen (want ambtelijke uren/deskundigheid) vergt die op dat (en
dit) moment niet voorhanden zijn. Zonder een dergelijk onderzoek weten we niet waar we aan
beginnen. Zoals toen ook aangegeven zullen de kosten hiervan naar schatting € 30.000 bedragen.
Het gaat daarbij o.a. om vragen als: welke bestuurlijke en ambtelijke verplichtingen neemt dit met
zich mee, welke kosten van producten en diensten horen erbij, welke middelen tot handhaving zijn
noodzakelijk, wat leren ervaringen in andere gemeenten ons e.d.

Met o.a. deze reactie vanuit het college is de bijeenkomst afgesloten. Er is nadien geen verzoek tot
dit onderzoek met bijbehorend akkoord voor het budget aan het college geweest. Derhalve kan het
college op genoemde vragen uit het Agenderingsverzoek ook geen antwoord geven. Deze reactie
vanuit het college tav (financiële investering in) een noodzakelijk onderzoek vooraf is tevens herhaald
bij de betreffende Motie Vreemd op de raadsvergadering van 24 juni.

Het college acht het van belang om u dit mee te delen, voorafgaand aan de bespreking van 2
december.

Met vriendelijke groeten,
namens het college,

Ad de Regt
Wethouder Financiën, Participatie, Openbare Ruimte, Klimaat en Milieu
Gemeente Woerden




